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BRM.0002.7.2024 

Protokół Nr IV/24 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 23 lipca 2024 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Regionalnego Centrum Biblioteczno-

Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9B. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, zastępca burmistrza Aneta Furmańska, sekretarz Dorota 

Kubiś, radca prawny Tomasz Kęsik oraz osoby zaproszone. 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła sesję, powitała zebranych 

i przewodniczyła obradom.  

Poinformowała zebranych, że obrady Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne. Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Nagrania 

zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie 

przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane posiada prawo dostępu do treści swoich 

danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego, tj. 

Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, w przypadku gdy uzna, że przetwarzanie danych 

narusza obowiązujące przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewodnicząca obrad poprosiła o potwierdzenie obecności radnych w systemie 

elektronicznym – załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

 

Ad 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Surdy odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr III/24 z dnia 26 czerwca 2024 roku.  

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów sołtysów i rad sołeckich 

w sołectwach na terenie gminy Szydłowiec.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że protokół Nr III/24 z dnia 

26 czerwca 2024 roku był wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady 

Miejskiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków. Wobec 

powyższego zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytania. 



2 
 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu w systemie 

elektronicznym - załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4. 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił informację z prac Burmistrza Szydłowca 

pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 26 czerwca 2024 roku do 22 lipca 2024 

roku. W okresie od 26 czerwca 2024 roku do 22 lipca 2024 roku zostało wydanych 13 zarządzeń 

oraz przekazano do Rady Miejskiej 1 projekt uchwały. Burmistrz przedstawił również 

informację z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 26 czerwca 2024 roku. Wszystkie 

uchwały zostały w ustawowym terminie 7 dni przekazane do właściwego dla nich organu 

nadzoru. We wspomnianym okresie wydano 1 decyzję umorzeniową z tytułu podatku od 

nieruchomości dla osoby fizycznej dotyczącą odsetek na kwotę 3.588 zł oraz 1 decyzję 

umorzeniową z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla osoby fizycznej 

na łączna kwotę 1492 zł w tym 140 zł odsetek 

 

Ad 5. 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

ważności wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na terenie gminy Szydłowiec wraz 

z uzasadnieniem /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Jadwiga Kopycka wspólnie z Burmistrzem Szydłowca oraz 

Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej wręczyła podziękowania Sołtysom za pełną 

zaangażowania pracę dla dobra lokalnej społeczności. Następnie wręczono listy gratulacyjne 

Sołtysom wybranym na kadencję 2024-2029, a Przewodnicząca Rady Miejskiej życzyła 

powodzenia w pracy na rzecz sołectwa, dobrej współpracy oraz aby nagrodą za pełną oddania 

pracę były zawsze zrozumienie, wdzięczność i wsparcie ze strony mieszkańców sołectw. 

 

Ad 6. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że wpłynęła do niej jedna 

interpelacja, którą przekaże do Burmistrza Szydłowca. 

 

Ad 7. 

Pani Halina Zawadzka poruszyła problem zgłaszania awarii wodociągowych, które mają 

miejsce po godzinach pracy spółki wodociągi. 
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Burmistrz Szydłowca Artur Ludew odpowiedział, że funkcjonuje telefon na który 

całodobowo można zgłaszać awarie wodociągowe oraz że przekaże Pani Halinie Zawadzkiej 

wszelkie potrzebne informacje.  

 

Ad 8. 

Na tym porządek IV sesji został wyczerpany. 

 

Przewodnicząca obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam IV sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknęła IV sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1400do godz. 1435. 
 

Rada podjęła uchwałę: IV/14/24. 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu była Paulina Bednarczyk. 

 

Protokołowała: 

Paulina Bednarczyk 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

        Jadwiga Kopycka 

 


